
Description:

This magnificent mansion of 160m2, offers many development possibilities to create a spacious and bright
family living space. Original features such as parquet flooring, plaster tiles and exposed stonework add
character and charm to the house. The ground floor offers a large open space for the kitchen, dining room and
living room, all very bright thanks to the windows on each side of the house. The 1st floor will offer your family
3 beautiful bedrooms with exposed stonework. The attic offers additional space which could be converted into
two bedrooms and a play area. The basement of the house, a practical technical room for equipment and
storage. The swimming pool garden is a real haven of peace without any vis-à-vis. This property, classified as
a remarkable property, is ideally located in the town of Saint Paul les Dax, with all the shops and services
nearby. It is an exceptional mansion which offers many possibilities for a family looking for a character
property in the region. REF MO3298

Cette magnifique maison de maître de 160m2, offre de nombreuses possibilités d'aménagement pour créer un
espace de vie familial spacieux et lumineux

Les éléments d'origine tels que le parquet, les carreaux de plâtre et les pierres apparentes ajoutent du
caractère et du charme à la maison.

Le rez-de-chaussée offre un grand espace ouvert pour la cuisine, la salle à manger et le salon, tous très
lumineux grâce aux fenêtres de chaque côté de la maison.

Property Code: 3298 Maison Classée
Remarquable
SAINT PAUL LES DAX, France 

Property Location:
SAINT PAUL LES DAX, France 

Amenities:
Bathrooms: 2.0 
Bedrooms: 3 
Land: 75000 M² 
Surface: 16000 M² 
Property Floors: 3 
Year Built: 1912 



Le 1er étage offrira à votre famille 3 belles chambres avec le cachet des pierres apparentes.

Les combles offrent un espace supplémentaire qui pourrait être aménagé en deux chambres à coucher et un
espace de jeux.

Le sous-sol de la maison, espace technique pratique pour les équipements et le stockage. 

Le jardin piscinable est un véritable havre de paix avec aucun vis-à-vis.

Cette propriété, classé bien remarquable est idéalement située dans la ville de Saint Paul les Dax, avec tous les
commerces et services à proximité.

C'est une maison de maître exceptionnelle qui offre de nombreuses possibilités pour une famille cherchant un
bien de caractère dans la région.

REF MO3298

www.eraeuropeic.com 

Single Family Home, 
Sale 

449 500 EUR 


